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Abstract (en)
In the radio data system, transmitting stations having the same programme identify themselves by transmitting the same PI code. If the programme is
regionalised at particular times of the day within one programme chain, the PI code should be switched over. However, there are transmitting stations
which always radiate a regionalised PI code, even when they are transmitting a joint general programme at times via the individual transmitting
stations. To avoid an additional operating control at the RDS receiver which can lead to operating errors, a mobile RDS receiving set is presented
in which, when a regional programme chain is lost, the alternative frequencies stored from earlier receiving routines are examined to see whether
another regional programme of the same transmitting station can be received which is then tuned in by preference and is accepted as part of a new
programme chain. <IMAGE>

Abstract (de)
Im Radiodatensystem weisen sich Sendestationen mit gleichem Programm durch die Übertragung desselben PI-Codes aus. Wird das
Programm innerhalb einer Programmkette zu bestimmten Tageszeiten regionalisiert, so sollte der PI-Code umgeschaltet werden. Es gibt
jedoch Sendeanstalten, die grundsätzlich einen regionalisierten PI-Code ausstrahlen, auch wenn sie über die einzelnen Sendestationen
zeitweise ein gemeinsames Rahmenprogramm übertragen. Um ein zusätzliches Bedienungselement am RDS-Empfänger zu vermeiden, das
zu Fehlbedienungen führen kann, wird ein mobiles RDS-Empfangsgerät vorgestellt, beidem bei Verlust einer regionalen Programmkette die aus
früheren Empfangsroutinen gespeicherten alternativen Frequenzen daraufhin untersucht werden, ob ein anderes Regionalprogramm derselben
Sendeanstalt empfangen werden kann, das dann bevorzugt eingestellt und als Teil einer neuen Programmkette akzeptiert wird.
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